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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Tanja Elise Bruun Schouby (Næstfor-
mand), Bjarke Hansen, Kim Tiphede Bakholt, Marie Stegger Sø-
rensen, Lotte Neergaard Jacobsen og Bent Sortkær Pedersen  
 
Elevrådsrepræsentanter: 
Sarah Iversen 9E, formand for elevrådet 
Josefine Sørensen 8I 
 

Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Rikke Dalgaard Bach,  

Søren Skalkhøj Petersen og Marianne Bach.  

 

Afbud: Marie, Bjarke, Tanja, Kim, Rikke, elevråd 

 

Punkter til dagsorden  Referat i kursiv 

 

1. Elevrådet (15 min) 

 
Intet nyt, da elevrådet ikke var repræsenteret  

2. Elevtrivselsundersø-

gelse. (15 min) 

 

Orientering om resultater fra elevtrivselsundersøgelsen, v. triv-

selsvejleder Rasmus Langballe 

 

Rasmus fortæller om processen omkring afvikling og brug af re-

sultater. 

Resultater gøres op for 0.-3. årg og for 4.-9. årg, da omfanget af 

undersøgelsen er forskelligt. 

 

Udvalgte opmærksomheder, som lærere og pædagoger vil gøre 

sig mere nysgerrig på: 

0.-3. årg: pauserne, følelse af at være alene 

4.-9. årg: støtte og inspiration 

 



   

   

 

          

 

 

 

 

 

 

Resultaterne er blevet behandlet klassevis og årgangsvis samt 

nærlæst af trivselsvejledere. Handlinger kobles sammen med ar-

bejdet med læringsmiljøer. 

 

3. Aktuel status på stillings-

opslag og ansættelser 

(10 min)  

Orientering om nye ansættelser, v. SSP. 

Fagfordeling, skemalægning og processen frem mod næste sko-

leår er faldet på plads. Klasselærerteams er meldt ud til foræl-

drene i sidste uge og skoleskemaer kommer ud i næste uge. 

Der har været behov for ansættelse af 3 lærere og 3 pædagoger.  

Processen er evalueret i MED-udvalget i går med stor tilfredshed. 

 

4. Input til skolebestyrel-

sens årsberetning. (30 

min)  

Drøftelsespunkt, v. Jeanette 

Hav gerne tænkt over, hvad der er vigtigt, at vi får med i årsberet-

ningen. Og er der gode bud på, hvordan det skal kommunikeres, 

så bliver det også en del af drøftelsen. 

 

Vi vil også evaluere årets skolebestyrelsesmøder 

 

Stikord fra bestyrelsen til formanden: 

- Udearealer 

- Skolevejsanalysen 

- Udvikling af læringsmiljøer  

- Deltagelse i læringssamtaler med Børn og Unge-chef 

- Indslusning af ny skoleleder 

- Skole-hjem-samarbejdet omkring meddelelsesbogen  

- Overtagelse af undervisning på en fredag, hvor persona-

let har fået mulighed for kompetenceudvikling 

- Skødstrup Fællesuge 

 

Jeanette sender rundt til gennemsyn 

5. Datoer for kommende 

skolebestyrelsesmøder, 

tidsrum m.m. (15 min)  

 

Drøftelse og beslutning af mødetidspunkter og mødedatoer v. 

Jeanette & SSP. 

Medbring kalender. Overvej gerne over andre mødeformer og 

tidspunkter.  

 

Første møde bliver d. 29. august kl. 16.30-18.30 og uden forplej-

ning.  

Ønske om pre-read og forberedelse til møderne med præcisering 

af need–to–read og nice-to-read. 

Ønske om forskellige typer af møder, korte, temabaserede, an-

dre lokaliteter.  

  



   

   

 

          

 

 

 

 

 

 

6. Samarbejde med SFO- 

forældrerådet (15 min) 

 

Drøftelse af samarbejde med forældrerådet i SFO – med ”ny” 

opstart ifm. det nye skoleår, v. Jeanette & SSP. 

 

Der er etableret et nyt SFO-forældreråd, som skal indgå som af-

talt ifht tidligere udarbejdet samarbejdsaftale. Herunder bl.a. to 

møder årligt.  

Jeanette kontakter forældreråd i klubben ang ønske om samar-

bejde. 

7. Punkter til kommende 

møder (15 min) 

Drøftelse af ønsker til næste dagsorden, inkl. evt.  emner, som vi 

mangler at følge op på, v. Jeanette. 

 

- Planlægning af årets møder og årshjul for arbejdet i bestyrelsen 

i 2023-24 

- Forberedelse til et fælles møde med SFO-forældrerådet med ud-

vælgelse af temaer 

- Udearealer  

 

8. Meddelelser 

(10 min) 

 

Nyt fra formanden 

- Henvendelse ang forældreovertagelsen i maj 

- Møde med fællesrådet har været afholdt med fokus på 

skolens størrelse og afsøgning af behov for skoleudvi-

delse 

 

Nyt fra ledelsen 

- Markedsdagen: En tidligere tradition genoptages ons-

dag før sommerferien med fokus på entreprenørskab. 

Der kommer forældreinformation ud snarest. 

- Fredagen i maj med kompetenceudvikling for personale 

og forældreundervisning: det var fint med mulighed for 

input til lærere og pædagoger og dejligt, at så mange 

forældre tog opgaven på sig. 

- Modtagelse af forældre til kommende skolestartere i 

sidste uge med flot fremtræden af personale. Det vir-

kede som en god oplevelse. 

- Udeområder: der er kommet oplæg fra udbudsgivere og 

der er en proces i gang omkring udvælgelse. 

- Ny organisering i Børn og Unge: Der er vedtaget en mo-

del, som peger på færre forvaltningschefer og med en 

sektororganisering. 0-18-års-perspektivet, som var et 

vigtigt fokus for bestyrelsen, er indtænkt områdevis. 

- Pernille Røm bliver fast leder på børnehaveklasserne. 

 

Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

- Det var en god dag for indskolingspersonale med kom-

petenceudvikling i maj. Det var energigivende og der ar-

bejdes med det allerede. 



   

   

 

          

 

 

 

 

 

 

- Der er generelt god stemning omkring afslutning af sko-

leåret 

 

 

 

 

 

 

 


